
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 24/9/51 på Stadion.

Närvarande hela styrelsen.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet.

§ 2. Föredrogs protokoll från smtrn. den l3/6, 14/6, 21/6, 28/6,
30/8, 3/9, 10/9 179/, vilka godkändes i befintligt skick. 
I fråga om § 6 i protokoll av den 4/9 begärde Rinman och Norén 
att få infört sin reservation till beslutet om sanktion. I öv
rigt godkändes protokollet. Protokollet av den 15/5 skulle i en 
fråga om frikorten till Råsunda omredigeras och i anslutning 
därtill beslöts att göra en ny framställan till A/B Fotbolls
stadion om frikort till samtliga ledamöter av Överstyrelsen. 
Härefter Justerades samtliga här nämnda protokoll.

§ 3. Ordf. meddelade, att Sv. Skidförbundet framfört önskemål om ett
sammanträffande med repr. för DIF för att diskutera jubileums
lotteriets redovisning. Till repr. utsågs Jämte ordf. Larson 
Dunér och Norén. Larson begärde ett principuttalande om Över
styrelsens inställning. Sammanträdet enade sig om lämpligheten 
att idka en viss ”kohandel” och således gå med på att under 
vissa förbehåll gå med på att avstå viss procent till förbundet. 
Ett sådant förbehåll var att den av DIF önskade tävlingsdagen 
för backtävlingarna sanktionerades av förbundet.

§ 4. Hellborg föredrog resultatet av den granskning, som byggnadsin
genjörerna Alerfeldt och Garpe verkställt för skidbacksbygget. 
Då vissa kostnader syntes ha dubblerats och andra kostnader satts 
väl höga, beslöts att adv. Bengt Winberg skulle uppdras att göra 
en ytterligare granskning. Dessförinnan skulle gm Nordlunds och 
Sigge Berghs försorg uppgift införskaffas på W:s arvode. Ackords- 
listor etc. skulle infordras genom Garpe och Alerfeldt. Byggnads
ingenjör Å. Sundvalls återstående fordran skulle därest S. så 
önskade deponeras i taka händer i väntan på utredningsresultatet. 
I arvode fastställdes till Alerfeldt kr. 100:-, till Garpe kr. 50:-

§ 5. Överstyrelsen övergick till bordtennissektionens årsmöte för att
med detta diskutera den kommande säsongens ekonomiska upplägg
ning. Beslöts att vid ett kommande möte med den nya bordtennis
styrelsen undersöka möjligheten att förbilliga driften och i vän
tan härpå bordlades behandlingen av sektionens anslagsäskan. 
Senare beslöts att förskottera sektionen kr. 200:- för att kunna 
komma i gång med sin säsongverksamhet. Ett nytt smtr. med sektionen 
fastställdes till den 10/9 på Stadion.

§ 6. Sverker Benson uppvaktade med ett förslag om att ställa ett sprinter
lag på benen. Kostnaden för det nya inslaget i fri idrotts-sektionen 
kunde beräknas till c:a 1.000 kr., närmast avseende träningsläger, 
utrustning etc. Benson fick i uppdrag att återkomma.

§ 7. Övergicks till sammanträde med skidstyrelsen. Hedjerson ansåg det
närmast hopplöst att genom sektionen kunna åstadkomma något ar
bete i skidbacken utan rekommenderade supporterklubben som lämp
ligt organ. Även i övrigt rådde pessimism inom skidsektionen 
i fråga om att få medlemmarna att göra några frivilliga insatser 
av något som helst slag. Hedjerson rapporterade att telefonled
ningar avskurits i skidbacken och föreslog att Överstyrelsen 
skulle vidta åtgärder så att det åter kunde gå att telefonera till 
och från skidbacken. Rinman förklarade sig beredd att anmäla 
till Felbyrån. Hedjerson begärda bättre låsanordningar, vilket 
också beslutades, och meddelade att Radiotjänst satt upp en kort
vågssändare på skidbackens torn. En viss ersättning kunde kanske 
påräknas härför och även möjlighet att använda sändningsatti
raljen vid DIF:s egna tävlingar.

I ett par andra angelägenheter beslöts att Överstyrelsen
skulle ta kontakt med Idrottsstyrelsen och efterhöra om en ny



avvägning av skidbacken kunde utföras av Idr.styr., om DIF 
hade rätt att uthyra tornet för reklamändamål och om avspärr
ning av uppgången till tornet inte var nödvändig. FÖr att gar
dera DIF från följder av olyckshändelser, när obehörigt folk 
trängde upp i tornet, diskuterades även att låta sätta upp 
skyltar med vitesförläggande för dylika trafikanter. Frågan 
i sin helhet skulle tas upp med Idrottsstyrelsen vid samman
träde, som skulle bevistas av Larson och Liliequist.

§ 8. Fastställdes ett nytt sammanträde med skidstyrelsen till 
den 1/9 på Stadion.

§ 9. Från boxningssektion framställdes önskemål om diplom att till
delas ett antal klubbar i samband med tävlingar den 19/10.
Då någon sanktion för dylika tävlingar ej utfärdats av ÖS, 
beslöts att först efterlysa begäran om dylikt tävlingstill
stånd, innan frågan om diplomen kunde bli föremål för beslut.

§ 10. Från SM-skidtävlingarnas kassör Ingvar Norén förelåg slut
redovisning och beslöts att tillställa Svenska Skidför
bundet densamma.

§ 11. Avslutades sammanträdet.


